
                                             P r o t o k ó ł   Nr XI/07

 z sesji Rady Gminy Kotlin w dniu 12 września 2007r. w godz. od 1500 do 1645.

  I. Otwarcie.
                 Otwarcia XI sesji Rady Gminy dokonał Przewodniczący Rady Czesław Moch
      informując, że na ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczy 11, co stanowi
      kworum zdolne do podejmowania prawomocnych uchwał.
      Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. Radni nieobecni to: Zofia
      Antczak,  Stefan Taczała, Józef Szymendera i Szczepan Szymczak.
      Przewodniczący powitał  obecnych na sesji: Wójta Gminy, Sekretarza Gminy,
      Skarbnika Gminy, dyrektora Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych, a zarazem
      radnego Rady Powiatu Sławomira Wąsiewskiego,  9 sołtysów i redaktorów: Gazety
      Jarocińskiej i Życia Jarocina.
      Na sesję nie przybył sołtys Janusz Sierański. Lista obecności sołtysów stanowi
      załącznik do protokołu.

II. Przedstawienie porządku obrad.
             Porządek obrad przedstawiony przez Przewodniczącego Rady:
1. Otwarcie.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od X

sesji.
6. Sprawozdanie  z działalności Wójta w okresie miedzysesyjnym oraz z wykonania

uchwał Rady.
7. Wybór ławników do Sądu Rejonowego w Jarocinie na kadencję 2008 - 2011.
8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia

budżetu Gminy za 2007 rok.
9. Wolne głosy i wnioski.
10. Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej

sesji.
11. Zamknięcie obrad.
Porządek obrad przyjęty został jednogłośnie 11 głosami  za.

ad.3  Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy.
            Członek Komisji Rewizyjnej Andrzej Sitnik  poinformował Radę, że protokół z
X sesji zawiera prawidłowy zapis przebiegu sesji, wnosząc o przyjęcie protokołu.
Protokół przyjęty został 11 głosami za.

ad.4  Interpelacje i zapytania radnych.
           Radny Krzysztof Szyszka przedstawił   problem  dojazdu  młodzieży  do szkół,
informując, że autobusy w kierunku Jarocina jadące przez Magnuszewice są
przepełnione.

ad.5  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie od X
         sesji.
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               Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym
uczestniczył w uroczystości rozpoczęcia roku szkolnego w Szkole Podstawowej w
Kotlinie.
Przewodniczący uczestniczył także w uroczystości jaka odbyła się w Szpitalu w
Jarocinie, a związana była:  z przekazaniem laparoskopu w zakupie którego
uczestniczyła Gmina Kotlin, otrzymaniem  ISO oraz otwarciem oddziału rehabilitacji.
Poza tym uczestniczył w przygotowaniu materiałów sesyjnych  i w posiedzeniach obu
komisji Rady.
Następnie Przewodniczący odczytał pisma skierowane do Rady Gminy:
1) od Wojewody Wielkopolskiego w którym informuje, że Wójt Gminy i

Przewodniczący Rady złożyli oświadczenia majątkowe w terminie i nie stwierdzono
w nich nieprawidłowości,

2) od Komisji Rewizyjnej Rady Gminy informującej o niemożliwości
przeprowadzenia kontroli w Domu Strażaka w Kotlinie z uwagi na to, iż pomimo
powiadomienia Naczelnika  OSP w Kotlinie i gospodarza obiektu żaden z nich nie
przybył na wyznaczony czas kontroli,

3) od Szefa kampanii "Zachowaj Trzeźwy Umysł" informującego, że wśród laureatów
konkursów tegorocznej edycji ogólnopolskiej kampanii profilaktycznej znaleźli się
uczniowie ze szkół z terenu gminy Kotlin.

Informacja złożona przez Przewodniczącego Rady przyjęta została bez uwag.

  ad.6  Sprawozdanie z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania
           uchwał  Rady.

                    Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady podjętych na poprzedniej sesji
oraz o wydanych zarządzeniach w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik do
protokołu.
Wójt poinformował, że w okresie międzysesyjnym :
- spotkał się z dyrektorem Spółki "Kotlin" w sprawie przedłużenia użytkowania starej
      oczyszczalni  ścieków na 2008 rok, bowiem Gmina może nie zdążyć uruchomić
      nowej oczyszczalni do końca roku,
- spotkał się z zastępcą  burmistrza Jarocina -  Panem Gibasiewiczem  i

przedstawicielem Zakładu Gospodarki Odpadami w Jarocinie w sprawie współpracy
w zakresie gospodarki odpadami stałymi. Planuje się, że jarocińska Spółka  będzie
czwartym podmiotem na terenie gminy Kotlin zbierającym odpady. Tytułem
pilotażu w jednej wsi w gminie wprowadzona zostanie selektywna zbiórka odpadów
u źródła.

          Tematem rozmów była także komunikacja miejska, z tym że nie doszło do
           konkretnych ustaleń.

- uczestniczył w  spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Jarocinie, któremu
      przewodniczył Starosta,  gdzie omawiano sprawy wspólne dla powiatu i gmin
      m.innymi  strony internetowej  na której znalazłyby się  tereny inwestycyjne
      wszystkich gmin oraz obowiązku złożenia przez rolników oświadczeń dotyczących
      zbóż, o której to sprawie mówił lekarz weterynarii  w Jarocinie,
- uczestniczył w spotkaniu w sprawie oświetlenia ulicznego z przedstawicielem
      Spółki Oświetleniowej, a dotyczyło ono środków  na modernizację oświetlenia
      ulicznego na  ul. Spółdzielców i Poznańskiej przy osiedlu,
- uczestniczył w Radzie Wierzycieli Upadłej Rolniczej Spółdzielni Produkcyjnej w

Kotlinie, która  wyraziła zgodę na sprzedaż części majątku Spółdzielni w celu
pokrycia zobowiązań,
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- spotkał się z sołtysami omawiając bieżące sprawy wsi i rolnictwa,
- uczestniczył w spotkaniu z dyrektorami szkół na którym omówiono start szkół w

nowy rok szkolny, organizację Święta Edukacji Narodowej ,kwestię wniosków o
nagrody Gminy, arkusze organizacyjne i obsadę kadrową  oraz dowozy dzieci do
szkół.

Następnie Wójt poinformował o  przetargach jakie odbyły się w okresie
międzysesyjnym:
- na remont świetlicy wiejskiej w Woli Książęcej  -  koszt remontu to 74.500,- zł,
- na sprzedaż działki w Kotlinie o powierzchni 528m2 , za którą uzyskano kwotę

12.120,- zł , plus 22% VAT,
- na budowę ulicy Matejki . Złożono oferty na kwotę: 212 tys. zł  i 222 tys. zł.

Przetarg ten został unieważniony, bowiem w budżecie zaplanowano kwotę 130 tys.
zł  i Gminy nie stać na dołożenie 90 tys.  zł.

    Do sprawozdania Wójta nie wniesiono zastrzeżeń.

ad.6 Wybór ławników do Sądu Rejonowego w Jarocinie na kadencję 2008 - 2011.
                Przewodniczący Rady odczytał pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Kaliszu
w którym podaje liczbę ławników, których wyboru ma dokonać Rada Gminy, i tak: do
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy 5, do orzekania w pozostałych sprawach
7.
Następnie Przewodniczący odczytał  wykaz  11 kandydatów na ławników , stanowiący
załącznik do protokołu.
Opinię Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników przedstawił członek
Zespołu -  radny Zdzisław Wodniczak. Opinia pozytywna  w stosunku do wszystkich
zgłoszonych kandydatów stanowi załącznik do protokołu.
Przewodniczący Rady przedstawił z kolei proponowany sposób głosowania:
1) umieszczenie na karcie do głosowania nazwiska i imienia kandydatów na ławników
      w porządku alfabetycznym,
2) pozostawienie nie skreślonego nazwiska kandydata oznacza głosowanie "za"

kandydatem,
3) skreślenie nazwiska kandydata oznacza głos oddany "przeciw" kandydatowi,
4) przekreślenie karty do głosowania oznacza głos  "nieważny",
5) ławnika uważa się za wybranego, jeżeli kandydat uzyskał większą liczbę głosów

"za"  niż  "przeciw",
6) stwierdzenie wyboru ławników następuje w drodze uchwały.
Za przedstawionym  sposobem  głosowania  głosowało 11 radnych.
Powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyboru ławników.
W skład Komisji wybrano jednogłośnie  radnych:
1) Grzegorza Warmuza,
2) Radosława Wałkiewicza,
3) Dariusza Józefiaka
którzy wyrazili zgodę na pracę w Komisji.
Komisja Skrutacyjna na przewodniczącego Komisji wybrała Dariusza Józefiaka.
Komisja Skrutacyjna wyczytując nazwisko z listy obecności wręczała kolejno  radnym
kartę do głosowania opieczętowaną pieczęcią Rady Gminy. Tajne głosowanie odbyło
się w biurze Rady obok sali obrad, po czym radni wracali  na salę  wrzucał kartę do
głosowania  do urny.
Po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeliczenia głosów.
Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutową przerwę w obradach.
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Po wznowieniu obrad Przewodniczący Komisji  Skrutacyjnej odczytał protokół
z głosowania tajnego.
W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. Głosów ważnych oddano 11.
Z głosów ważnych wszyscy kandydaci otrzymali 11 głosów "za".
Protokół z głosowania wraz z kartami do głosowania stanowią załączniki do protokołu.
Podjęcie uchwały.
Uchwała Nr XI/43/2007 w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Jarocinie
podjęta została jednogłośnie 11 głosami za.
Ławnikami do Sądu Rejonowego w Jarocinie na lata 2008 - 2011 wybrani zostali:
1) do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy:

1) Janusz Gogulski,
2) Dorota Malczewska,
3) Teresa Nawrocka,
4) Tadeusz Nowak,
5) Jozwef Radoszewski,

2) do orzekania w pozostałych sprawach:
1) Hanna Bartniczak,
2) Elżbieta Dolata,
3) Teresa Krówka,
4) Sebastian Nawrocki,
5) Małgorzata Stróżyńska,
6) Krystyna Świerblewska - Fiszer.

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

 ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia
           budżetu Gminy na 2007r.

                  Przewodniczący Komisji  Budżetowej poinformował, że Komisja pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy na 2007r.
Wójt poinformował, że remont sali gimnastycznej w Szkole Podstawowej w Kotlinie to
zadanie dodatkowe, które weszło w ciągu roku. Zaplanowano  na to zadanie 225 tys. zł i
złożono wniosek w Ministerstwie Edukacji Narodowej o  sfinansowanie remontu w
wysokości 50%  skąd otrzymano środki w wysokości ok. 80 tys. zł. Kwota przetargowa
to 448 tys. zł.
Wójt poinformował także o przebudowie systemu ogrzewania  na gazowy w budynkach
nauczyciela   przy ul. Konopnickiej w Kotlinie.
Zwiększa się również o 20 tys. zł środki na zakup gazu dla Szkoły Podstawowej w Woli
Książęcej.
Skarbnik Gminy poinformowała, że w związku z dotacjami otrzymanymi od Wojewody
Wielkopolskiego zwiększa się środki na: sfinansowanie specjalistycznych usług
opiekuńczych, realizację wieloletniego programu w zakresie dożywiania oraz na
sfinansowanie zakupu podręczników dla dzieci i zakupu strojów dla uczniów.
Uchwała Nr XI/44/2007 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy na
2007 rok podjęta została  jednogłośnie 11 głosami za.
Uchwała stanowi załącznik do protokołu.

 ad.9 Wolne głosy i wnioski.
                  Przewodniczący Rady  odczytał podziękowanie dla Gminy Kotlin złożone w
imieniu Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Jarocinie  przez Dyrektora ZZOZ i
Zastępcę Dyrektora ds. Lecznictwa za wsparcie finansowe w zakupie laparoskopu.
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Sołtys Marian Żurek zadał pytanie Wójtowi Gminy - czy każdy rolnik indywidualnie ma
oddać oświadczenie Lekarzowi Weterynarii dotyczące pasz?
Wójt odpowiedział, że każdy rolnik powinien wypełnić poz. 1 w oświadczeniu. Sołtys
natomiast może zebrać oświadczenia i złożyć w Urzędzie Gminy lub u Lekarza
Weterynarii w Jarocinie. Termin złożenia oświadczeń to 31 grudnia 2007r.
Dyrektor ZOPO - radny Rady Powiatu Sławomir Wąsiewski poinformował, że do końca
września należy złożyć w Starostwie lub u radnego wnioski do budżetu Powiatu na 2008
rok. Radny rozdał radnym i sołtysom druki wniosków.

 ad.10 Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych zgłoszone na poprzedniej
           sesji.

            Wójt odpowiadając na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji poinformował:
- parkowanie samochodów na ul. Słowackiego nie zmieniło się,
- chodnik w Wyszkach przy drodze nr 11 - prace rozpoczną się, bowiem firma

wykonawcza poszukuje pomieszczeń na biuro, które planuje umieścić w byłym
barze i placu na materiały, które mogą być składowane na terenie byłego parku w
Wyszkach.

          Odnośnie dojazdów młodzieży do szkół , to zdaniem Wójta młodzież  przeszła na
dojazdy autobusem. Sprawa ta zdaniem Wójta wymagać będzie obserwacji, aby
wystąpić ewentualnie do PKS o drugi kurs autobusowy, co będzie zależeć od firmy
przewozowej, która jak dojdzie do wniosku, że dodatkowy kurs  jest potrzebny i
ekonomiczny, to wprowadzi go.
          Wójt zwrócił się z prośbą  do radnego Sitnika z Racendowa  i sołtysa wsi
Racendów o wypełnienie wniosku do budżetu Powiatu  Jarocińskiego na 2008 rok  o
budowę chodnika w Racendowie.
Wójt wyjaśnił, że dofinansowanie jakie Gmina otrzymała z Powiatu w wysokości 50
tys. zł wystarczy wyłącznie na zakup rur, które niebawem Gmina zakupi. Wójt
wyliczył, że będzie  to około 600 mb rur. Do końca budowy chodnika potrzeba będzie
jeszcze 900m2 kostki  i krawężniki.
W sprawie budowy chodnika Wójt zamierza  jeszcze rozmawiać z Powiatem.
Wójt zachęcał wszystkie inne wsie, które mają jakieś potrzeby w stosunku do Powiatu,
aby złożyły wnioski do budżetu na 2008 rok.
Zdaniem Wójta chyba nie ma dobrej atmosfery w stosunku do potrzeb gminy Kotlin,
dając przykład wyrzucenia z planu budowy drogi na Bączewiu, co jest niepoprawne.
Wójt poinformował, że następną drogą którą należy wybudować to droga Twardów
Róża - Racendów.
         Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z prośbą do radnego Rady Powiatu
Sławomira Wąsiewskiego o spowodowanie ustawienia znaku drogowego przy
skrzyżowaniu ul. Poznańskiej i Rymarkiewicza  informując , że decyzję o ustawieniu
znaku podjęła Komisja Bezpieczeństwa w Powiecie i do dnia dzisiejszego decyzja ta
nie została wykonana.
         Następnie głos zabrał radny Rady Powiatu mówiąc, że jeśli ktoś się wypowiada na
temat drogi  Bączew - Kurcew, to nie ma wyobraźni transportowej. Wyobrazić sobie
można np. jeden czy dwa wypadki na drodze nr 11 i droga ta będzie  wyłączona z
ruchu, wówczas  można cały ruch z jednej strony puszczać przez Orpiszewek  i
Suchorzew, o której to drodze też krytycznie się wypowiadano i dojechać do
Kowalewa.
Z drugiej strony dojechać można przez Magnuszewiece i Zakrzew prawie do Jarocina.
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Z kierunku Jarocina można jechać przez Słupię - Wolę Książęcą - Twardów - Bączew
do Kurcewa. Zdaniem radnego Wąsiewskiego  trzeba mieć wyobraźnię, bowiem na
drodze nr 11 jest ok. 24 do 28 tys. samochodów na dobę i ktoś mówi, że droga  na
Bączewiu jest niepotrzebna. Droga  ta nie jest drogą lokalną łączącą koniec Twardowa z
początkiem Kurcewa - mówił dalej radny Wąsiewski.
Jeśli wydarzyłby się wypadek na drodze nr 11 wówczas można będzie zobaczyć jak
droga ta "zapcha się".

 ad.11 Zamknięcie obrad.
              Dziękując wszystkim za przybycie Przewodniczący zamknął obrady XI sesji
Rady Gminy Kotlin.

Protokółowała: Paterczyk K.                            Komisja Rewizyjna:

                                                   Przewodniczący Józef Szymendera .................................

                                                   Członek Andrzej Sitnik                   .................................

                                                   Członek Piotr Wodniczak               .................................

 


